
Referat af D7-bestyrelsesmøde 

Onsdag, den 11. oktober 2017 kl. 19.00 

Marslev Byvej 23, Marslev 

 

Tilstede: Adam, Ann-Louise, Bettina, Chanette, Helle og Jørgen 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt. 

 

Punkt 2 Nyt fra formanden 

Intet nyt fra formanden, da der ikke har været afholdt formandsmøder siden sidst. 

 

Punkt 3 Nyt fra sportsudvalget 

Der er bestilt staldplaketter, dækkener m.m. til D7-mesterskabsfinalerne. 

Næste møde i sportsudvalget er sidst i oktober, hvor der skal planlægges stævneansøgning for 

2018/19. 

Der er ”fejl” på staevneansvarlig@drf-d7.dk. Alt tyder på, at når Ann-Louise har åbnet en mail, så 

forsvinder denne fra web-mailen. Dette betyder, at når andre end Ann-Louise logger på, så er 

web-mailen tom i alle mapper, hvis Ann-Louise er kommet først. Ann-Louse kontakter Wie-

gaarden. 

Vandrerpokaler for de mest vindende C-stævneekvipager vil blive samlet ind i løbet af november 

til indgravering. 

 

Punkt 4 Økonomi 

Kr. 47.902 har vi dags dato stående i Sparekassen Fyn. Og ingen udeståender. 

Bettina følger op på, hvilke klubber der ikke har betalt kontingent for 2017 endnu, da det vil få 

konsekvenser for stævneplanlægningen 2018/2019! 

Hovedforbundet vil efter to år ikke længere opkræve kontingenter på distrikternes vegne, hvorfor 

det igen i 2018 vil være distriktets kasserer, der sender opkrævninger ud. 

 

mailto:staevneansvarlig@drf-d7.dk


Punkt 5 Kurser 

De fynske ryttere er temmelig trætte af, at der kun er to uddannede stildommere på Fyn at ride 

for gang på gang. Sportsudvalget formulerer en klage til springudvalget/hovedbestyrelsen over 

mangel på udbud af kurser til stildommere. 

Kursus for alle (klubber og officials) i brug af det ”nye” tidtagningsanlæg skal planlægges i samar-

bejde med Sportstiming. 

 

Punkt 6 D7-mesterskab 

Vi har modtaget en forespørgsel fra en ponyrytter, om denne må starte finalen i D7-mesterskabet 

med et brækket skinneben – enten ved at trække ponyen rundt eller på anden vis deltage? Men 

man kan kun deltage, hvis man kan ride efter reglementet. 

Sportsudvalget kommer med forslag til nyt navn og nye bestemmelser for et kommende mester-

skab på D-niveau. 

 

Punkt 7 Kontaktperson til officials 

Kontaktperson til distriktets officials samt TD-fordeler er Jørgen Frausing. 

Ved kontaktperson forstås bindeled mellem officials og distriktsbestyrelsen/sportsudvalget. 

 

Punkt 8 Distriktsmesterskabsplaketter 

Da der er kommet nye fremstillingsmetoder af plaketter, vil vi undersøge, hvad det koster igen at 

få sat årstal på distriktsmesterskabsplaketterne. 

 

Punkt 9 Samarbejde og kommunikation i bestyrelsen og sportsudvalget 

Sportsudvalget har endnu ikke lavet nogen ”rollefordeling”. 

 

Punkt 10 Eventuelt 

Referater vil fremover blive lagt på forsiden af hjemmesiden. 

Invitation til officialsmøde den torsdag, den 26. oktober udsendes i morgen. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag, den 30. november 2017. 


